
Van: Marjan te Riele [mailto:marjanteriele@ziggo.nl] 

Verzonden: maandag 11 mei 2020 16:02 
Aan: 'Mike Spilker' 

Onderwerp: RE: Overleg volgende week maandag 
  
Beste Mike, 
  
Bedankt voor het overzicht. 
Nog een paar vragen: 

1.       Waarom is dit ooit bedacht? Bewoners hebben het gevoel dat ze in het Zand wonen en 
niet in het centrum. Als bewonersvereniging vinden wij het moeilijk uit te leggen dat deze 
straten vier keer zoveel voor hun parkeervergunning betalen, minder bezoekersuren krijgen 
en alleen onbetaalde bezoek uren in de avond en op zondag hebben. Terwijl je buurman een 
straat verderop wel een woonwijkregeling heeft. We zouden graag zien dat jullie hier nog 
eens heel serieus naar kijken. Het voelt als gelijke monniken , ongelijke kappen. Het scheelt 
geen parkeerplaatsen in de wijk want het is niet zo dat deze bewoners nu in het historisch 
centrum parkeren. 
2.       Als in het historische centrum het verschil blijft tussen bezoekers plaatsen en 
vergunninghouders. En 5 West zou blijven bestaan. Hoe is dat dan voor 5 West in de 
toekomst? 
3.       Als 5 West een financieel verhaal is dan kan het opgeheven worden. Jullie verdienen 
straks voldoende met het fiscaliseren. Ik weet dat Tilburg daar financieel erg blij van 
geworden is. 

  
Met vriendelijke groet, 
  
Marjan te Riele 
 

mailto:marjanteriele@ziggo.nl

